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ROMÂNIA 

CONSILIUL JUDEŢEAN COVASNA 

 

 

PROCES-VERBAL 

încheiat cu ocazia lucrărilor şedinţei ordinare a Consiliului Judeţean Covasna, din data 

de 19 octombrie 2023, ora 12,00 

 

 

Tamás Sándor-Președintele Consiliului Județean Covasna 

Convocarea Consiliului Judeţean Covasna în şedinţă ordinară pentru astăzi, 19 

octombrie 2023, ora 12,00 s-a făcut în conformitate cu prevederile art. 178 alin. (1) precum și 

art. 134 alin. (1) lit. a) și alin. (5), coroborat cu art. 179 din Ordonanța de urgență a 

Guvernului nr. 57/2019 privind Codul administrativ, cu modificările și completările 

ulterioare, în baza Dispoziţiei Preşedintelui Consiliului Judeţean Covasna nr. 328/13 

octombrie 2023, consilierii judeţeni fiind invitaţi prin adresa nr. 142/S/13 octombrie 2023. 

 Proiectul ordinii de zi a şedinţei a fost adus la cunoştinţa publică în cotidienele 

locale „Observatorul de Covasna” și „Háromszék”. 

 

Rog pe domnul Sztakics István-Attila, secretarul general al județului, să ne prezinte 

prezența.  

Sztakics István-Attila: Stimate domnule Președinte, stimați consilieri județeni! 

La ședința de astăzi, sunt prezenţi 24 de consilieri județeni din cei 29 în funcţie, 

lipsind consilierii Antal Eszilla, Dimény György, Orbán Miklós, Para János și Taierling 

Johann, respectiv este prezent și Președintele Consiliului Județean Covasna, deci în total 

sunt 25 de persoane cu drept de vot. 

Tamás Sándor: Mulţumesc.  

 

Constat că sunt îndeplinite condiţiile cerute de lege pentru convocarea consiliului, 

şedinţa este legal constituită, fiind prezenţi 24 de consilieri judeţeni în funcţie și 

Președintele Consiliului Județean Covasna, deci în total sunt 25 de persoane cu drept de 

vot, drept urmare declar deschise lucrările şedinţei Consiliului Judeţean Covasna. 

 

La lucrările şedinţei de astăzi participă de drept secretarul general al judeţului, iar în 

calitate de invitaţi participă:  

- directorii executivi/ directorii executivi adjuncţi ai direcţiilor şi şefii serviciilor/ 

compartimentelor de specialitate din cadrul aparatului de specialitate al 

Consiliului Judeţean Covasna; 

- reprezentanţii mass-media. 

 

Procesul-verbal al şedinţei ordinare a Consiliului Judeţean Covasna din data de 28 

septembrie 2023, a fost făcut public, a putut fi studiat pe site-ul Consiliului Judeţean 

Covasna www.cjcv.ro, respectiv la sediul Consiliului Judeţean Covasna, în vederea 

formulării eventualelor contestaţii la conţinutul acestuia. 

 

Vă consult, dacă aveţi obiecţii la conţinutul procesului-verbal? 

Nefiind, supun la vot procesul-verbal al şedinţei menţionate mai înainte. 

http://www.cjcv.ro/
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Cine este pentru? 25 de voturi  

Cine este contra? - 

Dacă se abţine cineva? - 

Cu 25 de voturi s-a aprobat procesul-verbal al şedinţei ordinare a Consiliului 

Judeţean Covasna din data de 28 septembrie 2023. 

 

La fel și Procesul-verbal al şedinţei ordinare a Consiliului Judeţean Covasna din 

data de 5 octombrie 2023, a fost făcut public, a putut fi studiat pe site-ul Consiliului 

Judeţean Covasna www.cjcv.ro, respectiv la sediul Consiliului Judeţean Covasna, în 

vederea formulării eventualelor contestaţii la conţinutul acestuia. 

 

Vă consult, dacă aveţi obiecţii la conţinutul procesului-verbal? 

Nefiind, supun la vot procesul-verbal al şedinţei menţionate mai înainte. 

Cine este pentru? 25 de voturi 

Cine este contra? - 

Dacă se abţine cineva? - 

Cu 25 de voturi s-a aprobat procesul-verbal al şedinţei ordinare a Consiliului 

Judeţean Covasna din data de 5 octombrie 2023. 

 

Stimaţi consilieri, 

Cunoaşteţi proiectul ordinii de zi, iar materialele şedinţei de astăzi v-au fost puse la 

dispoziție în format electronic pe site-ul oficial al Consiliului Judeţean Covasna.  

 

Înainte de a vă prezenta proiectul ordinii de zi, doresc să vă aduc la cunoștință faptul 

că mandatul de consilier județean a domnului Batrók Előd-Huba a fost validat prin 

Încheierea Tribunalului Covasna din data de 05 octombrie 2023, pronunțată în Dosarul nr. 

1069/119/2023 și urma să depună Jurământul în fața plenului Consiliului Județean Covasna 

în ședința de astăzi, dar dânsul astăzi a depus o adresă la Consiliul Județean Covasna prin 

care renunță la funcția de consilier județean.  

În consecință nu va depune Jurământul! 

Având în vedere că domnul Batrók Előd-Huba nu va depune Jurământul, Proiectul 

de hotărâre pentru modificarea anexei nr. 1 la Hotărârea Consiliului Judeţean Covasna nr. 

145/2020 privind organizarea Comisiilor de specialitate ale Consiliului Judeţean Covasna, 

de la punctul 2 va rămâne fără obiect, deci în calitate de inițiator retrag de pe proiectul 

ordinii de zi. 

(A sosit domnul consilier Para János. De la această fază a ședinței sunt prezenți 25 

de consilieri județeni în funcție.) 

Supun la vot propunerea de mai înainte. 

(Modificarea ordinii de zi se aprobă cu majoritate simplă. ) 

 

Cine este pentru? 26 de voturi 

Cine este contra? - 

Dacă se abţine cineva? - 

Cu 26 de voturi s-a aprobat propunerea domnului președinte. 

 

 Astfel, în proiectul ordinii de zi avem înscrise următoarele probleme: 

1. Proiect de hotărâre cu privire la rectificarea bugetului propriu al Județului Covasna și 

al instituţiilor publice de interes judeţean pe anul 2023; 

http://www.cjcv.ro/
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2. Proiect de hotărâre privind rectificarea bugetului fondurilor externe 

nerambursabile pe anul 2023; 

3. Proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârii Consiliului Județean Covasna 

nr.14/2023 privind stabilirea salariilor de bază aferente funcţiilor publice şi 

contractuale din cadrul familiei ocupaţionale „Administraţie”, utilizate în cadrul 

aparatului de specialitate al Consiliului Județean Covasna şi în cadrul instituțiilor și 

serviciilor publice din subordinea Consiliului Judeţean Covasna; 

4. Proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârii Consiliului Județean Covasna nr. 

144/2023 privind acceptarea ofertei de donație a imobilelor identificate prin C.F. nr. 

27824 Malnaș, C.F. nr. 27924 Malnaș și C.F. nr. 27926 Malnaș; 

5. Proiect de hotărâre privind aprobarea Studiului de fezabilitate, precum și a 

indicatorilor tehnico-economici aferenți obiectivului de investiții „Construire refugiu 

montan cu observator panoramic în munții Bodoc”; 

6. Proiect de hotărâre privind aprobarea utilizării unei sume din redevența încasată în 

baza Contractului de delegare a gestiunii serviciului de transfer, tratare și depozitare 

deșeuri în Județul Covasna nr. 128/28.04.2017 încheiat între Județul Covasna și S.C. 

ECO BIHOR S.R.L. în vederea realizării proiectului tehnic și a asistenței tehnice 

aferent obiectivului de investiție „Continuarea asigurării capacitații de depozitare a 

deșeurilor în județul Covasna – Construirea celulei 2 și 3 de depozitare aferente 

CMID Boroșneu Mare”; 

7. Proiect de hotărâre pentru modificarea anexelor nr. 1 și 2 la Hotărârea Consiliului 

Județean Covasna nr. 194/2021 privind aprobarea devizului general actualizat, a 

indicatorilor tehnico-economici actualizate, precum și a cererii de finanțare aferente 

obiectivului de investiții „Reabilitare pod DJ 113 peste râul Olt km 36+301 și 

modernizare drum județean DJ 113 km 35+050 – km 37+397, Bixad – Gara CFR 

Bixad” pentru includerea la finanțare prin Programul Național de Investiții „Anghel 

Saligny”; 

8. Diverse 

- Informarea domnului președinte Tamás Sándor cu privire la efectuarea a două zile 

de concediu de odihnă în perioada 16-17 octombrie 2023; 

 

Înainte de aprobarea ordinii de zi, vă informez că, toate proiectele de hotărâri au 

fost avizate favorabil în comisiile de specialitate.  

Vă consult dacă aveţi observaţii la proiectul ordinii de zi? 

Nu sunt. 

Supun aprobării proiectul ordinii de zi al şedinţei de astăzi. 

Cine este pentru? 26 de voturi 

Cine este contra? - 

Dacă se abţine cineva? - 

Cu 26 de voturi s-a aprobat ordinea de zi a şedinţei de astăzi. 

 

Înainte de a intra în dezbaterea ordinii de zi, doresc să fac câteva precizări, şi anume: 

1.) – potrivit art. 228 alin. (1) și (2) din Ordonanța de urgență a Guvernului nr. 

57/2019 privind Codul administrativ, cu modificările și completările ulterioare, nu pot lua 

parte la deliberarea şi adoptarea hotărârilor consilierii care au un interes personal în 

problema supusă dezbaterii. Dacă sunt asemenea situaţii consilierii sunt obligaţi să anunţe 

înainte de începerea dezbaterilor interesul personal pe care-l au în problema respectivă. 
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2.) - pentru adoptarea proiectelor de hotărâri de la punctele 3, 5 și 7 este necesar 

votul majorităţii consilierilor prezenți la ședință. 

– pentru adoptarea proiectelor de hotărâri de la punctele 1, 2, 4 și 6 este necesar 

votul majorităţii consilierilor în funcție.  

 

Se intră în dezbaterea ordinii de zi. 

 

La punctul unu al ordinii de zi avem cuprins Proiectul de hotărâre cu privire la 

rectificarea bugetului propriu al Județului Covasna și al instituţiilor publice de interes 

judeţean pe anul 2023; 

 

Vă consult, dacă în legătură cu materialul de la acest punct aveţi completări, 

probleme de ridicat? 

Gáj Nándor: Domnule președinte la acest punct nu particip la deliberare și la vot.  

Tamás Sándor: Bine. Mulțumim! 

Alte intervenții dacă sunt? 

Nu sunt. 

Doresc să vă informez că urmează să majorăm bugetul nostru cu suma de 1.755 de 

mii de lei, suma aferentă redevențelor miniere încasate de Consiliul Județean Covasna pe 

care propunem a aloca pentru întreținerea drumurilor județene pe timp de vară. 

Totodată majorăm bugetul pe anul 2023 la programe sportive, astfel în anul în curs 

vom putea aloca 500 de mii de lei pentru echipa de hochei, 150 de mii pentru echipa de 

baschet din Târgu Secuiesc și 100 de mii pentru tineretul de la Sepsi OSK, deci în total 750 

de mii de lei pentru programe sportive. 

De asemenea majorăm bugetul cu 10 mii de lei, pe care am votat ședința trecută, 

pentru Teatrul Andrei Mureșanu - Sfântu Gheorghe și 150 de mii de lei pentru 

achiziționarea a 6 bucăți de aparate Drugtest Analyser pentru structurile rutiere din cadrul 

Inspectoratului de Poliție Județean.  

Dacă nu mă înșel, ATOP-ul săptămâna viitoare va avea ședință unde urmează să fie 

discutat acest aspect și un alt aspect care va fi ridicat de domnul vicepreședinte în ședința 

ATOP și se referă la aceste aparate.  

Vă consult dacă aveți intervenții? 

Nu sunt. 

Supun la vot Proiectul de hotărâre.  

 

Cine este pentru? 25 de voturi 

Cine este contra? - 

Dacă se abţine cineva? - 

 

(Nu a participat la deliberare și la vot domnul consilier Gáj Nándor, conform art. 228 

alin. (1) și (2) din O.U.G. nr. 57/2019, cu modificările și completările ulterioare.) 

În urma supunerii la vot, cu 25 de voturi „pentru”, se aprobă hotărârea conform 

proiectului de hotărâre. 

 

La punctul doi al ordinii de zi avem cuprins Proiectul de hotărâre privind 

rectificarea bugetului fondurilor externe nerambursabile pe anul 2023;  
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Această rectificare conține două puncte esențiale, și anume: Centrul de 

Cultură al Județului Covasna a câștigat 18.270 lei, din partea Fondului Național Cultural 

din Ungaria, pentru trei proiecte mai mici, iar Centrul Județean de Resurse și de Asistență 

Educațională Covasna a câștigat un sprijin financiar în valoare de 128.788,52 lei pentru 

programul Erasmus+1 – Mobilități în domeniul Educației Școlare. 

 

Vă consult, dacă în legătură cu materialul de la acest punct aveţi completări, 

probleme de ridicat? 

Nu sunt.  

Supun la vot Proiectul de hotărâre.  

 

Cine este pentru? 26 de voturi 

Cine este contra? - 

Dacă se abţine cineva? - 

 

În urma supunerii la vot, cu 26 de voturi „pentru”, se aprobă hotărârea conform 

proiectului de hotărâre. 

 

La punctul trei al ordinii de zi avem cuprins Proiectul de hotărâre pentru 

modificarea Hotărârii Consiliului Județean Covasna nr.14/2023 privind stabilirea salariilor 

de bază aferente funcţiilor publice şi contractuale din cadrul familiei ocupaţionale 

„Administraţie”, utilizate în cadrul aparatului de specialitate al Consiliului Județean 

Covasna şi în cadrul instituțiilor și serviciilor publice din subordinea Consiliului Judeţean 

Covasna; 

 

Având în vedere că de la 1 octombrie 2023 s-a majorat salariul de bază minim brut 

pe ţară garantat la suma de 3.300 lei lunar, desigur și noi trebuie să majorăm salariile acelor 

persoane ale căror salarii de bază nu a ajuns la această sumă. 

La Consiliul Județean Covasna este vorba de un singur post și la instituțiile 

subordonate sunt zece asemenea posturi la care salariul de bază se va majora la 3300 de lei.  

 

Vă consult, dacă în legătură cu materialul de la acest punct aveţi completări, 

probleme de ridicat? 

Nu sunt.  

Supun la vot Proiectul de hotărâre.  

 

Cine este pentru? 26 de voturi 

Cine este contra? - 

Dacă se abţine cineva? - 

 

În urma supunerii la vot, cu 26 de voturi „pentru”, se aprobă hotărârea conform 

proiectului de hotărâre. 

 

La punctul patru al ordinii de zi avem cuprins Proiectul de hotărâre pentru 

modificarea Hotărârii Consiliului Județean Covasna nr. 144/2023 privind acceptarea ofertei 

de donație a imobilelor identificate prin C.F. nr. 27824 Malnaș, C.F. nr. 27924 Malnaș și C.F. 

nr. 27926 Malnaș; 
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Ședința trecută am acceptat oferta de donație a unui imobil, din Localitatea 

Malnaș, din partea Spitalului Județean de Urgență însă Prefectura Județului Covasna a 

cerut o modificare și anume ca să fie inclus în hotărâre că acest imobil este „de interes 

public județean”. Era trecut numai „de interes județean”. 

Desigur, ne aliniem la înalta Prefectură și propunem să fiți de acord cu această 

modificare. 

 

Vă consult, dacă în legătură cu materialul de la acest punct aveţi completări, 

probleme de ridicat? 

Nu sunt.  

Supun la vot Proiectul de hotărâre.  

 

Cine este pentru? 26 de voturi 

Cine este contra? - 

Dacă se abţine cineva? - 

 

În urma supunerii la vot, cu 26 de voturi „pentru”, se aprobă hotărârea conform 

proiectului de hotărâre. 

 

La punctul cinci al ordinii de zi avem cuprins Proiectul de hotărâre privind 

aprobarea Studiului de fezabilitate, precum și a indicatorilor tehnico-economici aferenți 

obiectivului de investiții „Construire refugiu montan cu observator panoramic în munții 

Bodoc”;  

 

Rog pe domnul vicepreședinte Jakab István-Barna care este leader-ul programului să 

ne prezinte materialul de la acest punct de pe ordinea de zi.  

Jakab István-Barna: Având în vedere că în acest moment suntem la nivelul de 

studiu de fezabilitate am considerat să vă arătăm un pic mai detliat unde va fi amplasat, 

cum o să arate și ce funcționalități va avea acest observator panoramic care va fi și refugiu 

montan.  

Când pentru prima oară ne-am apucat să analizăm dacă putem construi pe vârful 

Bodoc o asemenea construcție, ne am dat seama că în conformitate cu reglementările, 

teoretic doar la 100 metri de la vârful Bodoc am fi putut construi, pentru că există acolo un 

reper topografic. 

Am analizat situația cu ajutorul specialiștilor de la OCPI și ne-am dat seama că sunt 

niște coridoare unde nu avem voie să construim, dar rămân niște triunghiuri unde avem 

voie și așa putem construi observatorul mai aproape de vârful Bodoc.  

Nu putem construi chiar pe vârful muntelui dar la 10 metri de la vârf putem și de 

aceea va fi amplasat un pic mai spre deal, dar numai cu 3 metri mai jos de vârful muntelui.  

Cum o să arate? 

(Arată o poză.) 

Ne am gândit la un concept mai futurist, de fapt proiectantul s-a gândit și nouă ne-a 

plăcut. Deci, nu mergem cu o formă tradițională ci cu o formă mai futuristă. 

Construcția va avea patru etaje, jos o să avem loc pentru un refugiu, în caz de 

furtună turiștii se pot adăposti acolo. La etajul 1 și 2 vom avea scări, la etajul 3 vom avea o 

cabină panoramică, unde turiștii vor putea să se și cazeze, să înnopteze, iar la etajul 4 vom 

avea punctul panoramic de unde se poate vedea în împrejur aproape tot județul. 
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Se vede zona Târgu Secuiesc, zona Covasna, zona Sfântu Gheorghe și o mare 

parte din Brașov.  

Cam asta ar fi ideea de bază. 

Construcția va avea și panouri fotovoltaice pentru a putea încărca un telefon mobil 

sau un laptop pentru cei care vor să stea în cabină mai mult timp și va avea și o toaletă eco 

pentru igienă.  

Vă mulțumesc! 

Tamás Sándor: Mulțumim! 

Odată o să ținem acolo o ședință! 

Vă consult, dacă în legătură cu materialul de la acest punct aveţi completări, 

probleme de ridicat? 

Nu sunt.  

Supun la vot Proiectul de hotărâre.  

 

Cine este pentru? 26 de voturi 

Cine este contra? - 

Dacă se abţine cineva? - 

 

În urma supunerii la vot, cu 26 de voturi „pentru”, se aprobă hotărârea conform 

proiectului de hotărâre. 

 

La punctul șase al ordinii de zi avem cuprins Proiectul de hotărâre privind 

aprobarea utilizării unei sume din redevența încasată în baza Contractului de delegare a 

gestiunii serviciului de transfer, tratare și depozitare deșeuri în Județul Covasna nr. 

128/28.04.2017 încheiat între Județul Covasna și S.C. ECO BIHOR S.R.L. în vederea realizării 

proiectului tehnic și a asistenței tehnice aferent obiectivului de investiție „Continuarea 

asigurării capacitații de depozitare a deșeurilor în județul Covasna – Construirea celulei 2 și 

3 de depozitare aferente CMID Boroșneu Mare”; 

 

Vă consult, dacă în legătură cu materialul de la acest punct aveţi completări, 

probleme de ridicat? 

Ambrus József: La acest punct nu particip la deliberare și la vot.  

Tamás Sándor: Bine. Mulțumim! 

Alte intervenții dacă sunt? 

Nu sunt.  

Supun la vot Proiectul de hotărâre.  

 

Cine este pentru? 25 de voturi 

Cine este contra? - 

Dacă se abţine cineva? - 

 

(Nu a participat la deliberare și la vot domnul consilier Ambrus József, conform art. 

228 alin. (1) și (2) din O.U.G. nr. 57/2019, cu modificările și completările ulterioare.) 

În urma supunerii la vot, cu 25 de voturi „pentru”, se aprobă hotărârea conform 

proiectului de hotărâre. 

 

La punctul șapte al ordinii de zi avem cuprins Proiectul de hotărâre pentru 

modificarea anexelor nr. 1 și 2 la Hotărârea Consiliului Județean Covasna nr. 194/2021 
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privind aprobarea devizului general actualizat, a indicatorilor tehnico-economici 

actualizate, precum și a cererii de finanțare aferente obiectivului de investiții „Reabilitare 

pod DJ 113 peste râul Olt km 36+301 și modernizare drum județean DJ 113 km 35+050 – km 

37+397, Bixad – Gara CFR Bixad” pentru includerea la finanțare prin Programul Național 

de Investiții „Anghel Saligny”; 

 

Am finalizat proiectul de execuție! 

Din suma totală de 15 milioane de lei, 10 milioane de lei este suma finanțată din 

Programul Național de Investiții „Anghel Saligny” și 5 milioane de lei este finanțat din 

bugetul nostru. 

Eu cred că în timp util putem începe și lucrarea, pentru că deja am pornit și 

procedurile de achiziție publică pentru construire. 

 

Vă consult, dacă în legătură cu materialul de la acest punct aveţi completări, 

probleme de ridicat? 

Nu sunt.  

Supun la vot Proiectul de hotărâre.  

 

Cine este pentru? 26 de voturi 

Cine este contra? - 

Dacă se abţine cineva? - 

 

În urma supunerii la vot, cu 26 de voturi „pentru”, se aprobă hotărârea conform 

proiectului de hotărâre. 

 

La punctul opt al ordinii de zi avem cuprins Diverse.  

 

Ambrus József: Mulțumesc atât conducerii Consiliului Județean Covasna cât și 

aparatului de specialitate pentru că acest demers a fost atât de rapid. 

Spun acest lucru pentru cei care nu cunosc în adâncime problematica deșeurilor, este 

vorba despre ceva infim! 

Însă de acest proiect tehnic și de execuția lucrării depinde liniștea noastră încă 10-15 

ani în ceea ce privește deșeurile.  

Nu cunoaștem faptul că lăsăm deșeuri în oraș, nu cunoaștem ce însemnă să ducem 

deșeurile dintr-un județ în altul, de aceea am mulțumit conducerii Consiliului Județean și 

aparatului de specialitate. 

Mulțumesc! 

Tamás Sándor: Și eu doresc să mulțumesc domnului președinte al Asociației de 

Dezvoltarea Intercomunitară ADI SIMD, Ambrus József și echipei dânsului pentru că de 15 

ani se ocupă, prima dată de proiect, după aceea de implementare, ajungând la un nivel 

ridicat și pe plan național. 

Așa cred că suntem între primii trei la nivel național în ceea ce însemnă gestionarea 

deșeurilor în Județul Covasna.  

Nu au fost și nici nu cred că vor fi probleme majore cu colectarea și gestionarea 

deșeurilor, cum sunt în alte județe, chiar în județele din jurul nostru în Harghita, Brașov sau 

Mureș. 



 9 

Noi nu a trebuit să transportăm deșeuri din Județul Covasna în alte județe și 

nici nu am aprobat cereri să primim deșeuri din alte județe, deși au fost încercări din 

diferite părți din țară. 

Doresc să vă reamintesc, că apropare exact acum 6 ani de zile, am pornit uzina 

efectivă cu capacitate maximă, atunci celula nr. 1 a fost proiectată pe 9 ani, din care a trecut 

6 și momentan celula este plină în proporție de 70-71%. 

Asta însemnă că proiectul pe care l-am făcut pe 9 ani de zile va fi sustenabil, dar cei 

de la Asociație au cerut sprijinul nostru ca să pornim acest demers ca să putem construi 

celula nr. 2 și 3 pentru viitor.  

Din redevența pe care am adoptat-o astăzi o să pornim proiectul, după care urmează 

construirea celulelor 2 și 3, ori din bani europeni, ori din bani proprii, dar cu siguranță 

mergem conform graficului. 

Cu construirea celor două celule vom asigura încă 20-25 de ani depozitarea, 

selectarea, sortarea și prelucrarea deșeurilor. 

Probabil nu știți dar deșeurile sunt sortate în 18 feluri 

Ambrus József: Numai petul se selectează în cinci feluri. 

Tamás Sándor: Probabil nu toate lumea știe, că suntem printre puținii din țară unde 

se fabrică și pământ pentru flori din deșeuri biodegradabile și urmează să mai lărgim sfera 

de producție a acestei uzine.  

Mulțumim încă o dată! 

Dacă sunt alte intervenții? 

Nu sunt.  

  

Eu am obligația să vă informez că am efectuat două zile de concediu de odihnă în 

perioada 16-17 octombrie 2023. 

Consiliul ia act în unanimitate de informarea domnului președinte. 

 

Am dezbătut şi am hotărât în problemele înscrise pe ordinea de zi. 

Vă mulţumesc pentru participarea la ședință.  

 

Preşedinte,  Secretar general al judeţului Covasna, 

TAMÁS Sándor SZTAKICS István-Attila 

  

 


